

Protokoll fra Parlamentsmøte i Studentorganisasjonen i Innlandet

Dato: 03.04.19

Tid: 12:00

Sted: Biohus, Hamar, møterom 105

Tilstede med stemmerett: Bendik Kaurin Evertsen, Dag Emanuel Fredriksen, Gesine Fischer, Jon Aunøien, Mari Sofie Eliassen, Lars Eia Bolke, Cecilie Iversen, Thomas Brinck-Mortensen, Christian Gangstad, Eloisa Fernades Andrade Michaelsen, Hanna Skjolden, Anja Katrine Kåsa, Solveig Holmeng Berg, Nere Knutsson Haugå, Lars Erik Rønningen, Emily MacPherson, Johanne Frisk Isaksen, Anette Rana, Jonathan S. de Pater, (ikke fullstendig, ikke mottatt eller funnet oppmøteliste fra KK på Dropbox)

Tilstede uten stemmerett: Lisa Marie Mandfloen, Mailén Evita Leithe, Arild Johannessen, Bård Ræstad, Torun Isfeldt, Torje Martnes, Hans Marius Vasaasen, Peder Opsahl, Per Andreas Frøiland, Emily Johansson, Mari Karenersen, Jørgen Wigestrånd, Erling Relling

Saksliste:

PM19/01 Konstituering

Orienteringssaker

- PM19/02 Orienteringer: Status siden forrige møte
- PM-19/20 Orientering om tilsyn fra NOKUT
- PM-19/21 Status på kampsakene
- PM-19/30 Kommende valg og rekruttering

Vedtakssaker

- PM-19/09 Formøte for Parlamentet
- PM-19/22 Resolusjon om læringsmiljø
- PM-19/23 Resolusjon om virtuell mobilitet
- PM-19/24 Resolusjon om avkolonialisering av høyere utdanning
- PM-19/25 Revidering av vedtektene, andregangsbehandling
- PM-19/26 Revidering av økonomireglement
- PM-19/27 OU-prosjektet
- PM-52/18 Behandling av rammebudsjett 2019
- PM-19/28 Søknad om støtte NSO frifond
- PM-19/29 Internasjonalisering
- PM-19/31 Revidering av Organisatorisk strategiplan

Diskusjonssaker

Sak nr PM19-01

Gjelder: Konstituering

Forslag til vedtak:

01. Innkallingen godkjennes
02. Sakslisten godkjennes
03. Tidsplan godkjennes

Forslag:

Møtet utvides et kvarter for å legge til møtekritikk. Middag blir da 19:30 i stedet for 19:15

Vedtak:

Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent i bolk, med utvidelsesforslaget.

Forslag til vedtak:

04. Medlemmene av KK velges som tellekorps
05. Mailén Evita Leithe, Erling Kristoffer Lippert Relling og Bård Ræstad velges som møteledere
06. Mari Karenersen velges til å føre protokoll

Vedtak:

Enstemmig godkjent i bolk.

Forslag til vedtak:

07. Bendik Eversen og Dag Emanuel Fredriksen velges til å signere protokollen
08. Fravær godkjennes for Bjørn- Martin Flindrum (KK) og Lars Erik Rønningen (Evenstad)

09. Fravær fra møtet godkjennes ikke for Anja Katrine Kåsa (Elverum)
Solveig Holmeng Berg (Elverum)

Vedtak:

Enstemmig godkjent i bolk

Sak nr PM19-02

Gjelder: Orienteringer

Kommunikasjonsansvarlig:

Siden sist møte har jeg jobbet videre med det som jeg orienterte om der. Kampsakspakatene har blitt bestilt, og stemmeskiltene skal straks bestilles. Jeg håper å ha begge til PM2, så plakatene kan sendes til alle studiesteder, og skiltene blir brukt ved første anledning. Siden jeg er med i både OU og delegasjonen til NSO, så har det dominert en del av tiden min. Siden Mailén og Lisa Marie respektivt er ledere for disse gruppene, så går jeg ikke inn i arbeidet som blir gjort i disse gruppene. Når det kommer til prosjektet Digitalt førstevalg, så fikk de avslag på støtten de søkte på. Dette fører til at ting vil gå saktere, men at det fremdeles er

planlagt å få alt på plass. Den første delen som blir prioritert er å lage digitale kart med veivisningsmuligheter for studiestedene. Selskapet MazeMap har blitt hyret til å utføre dette. Etter hvert skal chatbot og digitalt servicepunkt også bli implementert.

Velferd- og læringsmiljøpolitisk ansvarlig:

Siden sist har jeg forberedt til neste møte i fordelingsutvalget som er førstkommande fredag, planlagt samling med samfunnene for å snakke om videre organisering som er førstkommande torsdag og vært i møte med Stor-Elvdal kommune ang. SHOT. Utover dette er jeg endelig ferdig med min potensielt siste eksamen, og fått skrevet om på resolusjonene dere fikk komme med innspill til i AU-møte for to ganger siden(?). Disse er nå sendt inn til parlamentsmøtet.

Fag- og forskningspolitisk ansvarlig:

Siden sist AU-møte har jeg deltatt på formøte til LMNSO hvor jeg også deltok på sofadebatt. Jeg valgte i forbindelse med det delta på delegasjonsmøtet til Innlandet. Selv om jeg ikke er delegat mente jeg at det var lurt å være med likevel. Siden jeg har vært på to landsmøter tidligere hadde jeg en del erfaringer å dele.

Videre har jeg også skrevet resolusjon om avkolonialisering av høyere utdanning som jeg har sendt inn. Det er viktig å løfte debatten om tematikken, og tror det er sunt å diskutere.

Styremøte i SINN med ny adm dir. temas der var regnskap, styrets årsberetning, fristasjonsavtalene.

Oppfølgingsmøte angående Blæstad-saka på mandag. Diskuterte fremdrift/hva gjør vi?

En del arbeid i forbindelse med AU-kandidaturet til NSO, men ikke noe som tar fokus vekk fra det jeg ellers driver med, snarere det motsatte.

Nestleder:

Mitt største fokus per nå ligger på OU-prosjektet og kommer nok frem i orienteringen også.

Siden sist AU-møte har jeg utarbeidet flere ulike saker som skal opp i AU, SST og PM. Jeg har også vært på møte med Stine, Iben og Hans Petter vedr. samarbeidsavtalen der både Lisa Marie og jeg delte på frustrasjonene. Per nå har Iben sendt ut en e-post til de ulike fakultetene som omhandler utvidelse av demokratitiden på hedmarksiden. Frist for å svare på denne høringen er fredag, så dere blir holdt orientert. Ellers på det møtet leste jeg opp punktene og vi gjennomgikk hver og en av dem.

Lisa Marie sendte ut en mail i går som detaljert forklarte møtet og de ulike punktene, derfor går ikke jeg dypere inn på det.

Ellers har jeg flyttet alle dokumentene vi fyller ut ved en reiseregning eller utleggsskjema. Dette ble gjort fordi filr ikke fungerer og mistet en del av bilagene jeg la inn. Det som skjer da er at to eller flere bilag får samme fakturanummer som roter til hele arkivsystemet. Det gjør det også vanskelig for meg å søke opp bilagene. Jeg har laget to felles dokumenter (felles og parlamentet) og seks andre dokumenter, altså et per studiested. I dette dokumentet som ligger på google docs har studentrådsledere redigeringsmuligheter (inkludert LM, Erling og meg) og resten av de lokale lederne har tilgang til å se disse. Dere skal også ha fått dette, si ifra om det ikke er tilfelle.

Siden sist orientering har Erling og ut jobbet med rapporten etter kartleggingsmøtet, som vi håper på å få sendt ut i nærmeste fremtid. Vi har også holdt et nytt OU-møte som var 22.03 da vi diskuterte Stlnns formål, visjon og verdier. Da vi ikke hadde

kommet frem til konkrete forslag valgte vi å planlegge et ekstraordinært møte som ble holdt i går (Tirsdag 26.03). Under møtet 22.03 ble det også bestemt møteplan:

OU3: 30.03 Lillehammer

OU4: 12.04-13.04 Seminar

OU5: 04.05 -05.05 Seminar

Når det kommer til en egen OU-orientering mail har jeg ikke fått noen tilbakemeldinger, så jeg det som at dere ikke ønsker en egen orientering fra møtene. Ellers fremover blir det SST-møte på fredag, PM2 03.04 og videre arbeid med rapport OU og OU-møte forberedelser.

Ellers har vi nå begynt å planlegge sommerfest som blir på strandhytta på Lillehammer. Jeg kommer til å legge ut meningsmåling der jeg blant annet innhenter kåringer.

Leder:

- Jeg og Mailén har hatt møte med Hans Petter, Iben Kardel og Stine Grønvold om samarbeidsavtalen med Høgskolen i Innlandet. Vi avventer avklaring på en prioritert liste som Arbeidsutvalget utarbeidet på sist AU-møte.
- Siste vertskommunemøte i dag som er i Stor-Elvdal kommune. Vi samles på studiested Evenstad.
- Hatt møte med Torje, Siri og Arild angående Blæstad-saken. Planlagt et oppfølgende kartleggingsmøte.
- Møte med Råd for samarbeid med arbeidsliv på torsdag. Her sitter blant annet fylkesmannen i Hedmark og fylkesmannen i Oppland.
- Undersøkt hvorfor HINN brukte «Inland» i den engelske oversettelsen av navnet på høgskolen istedenfor «Innlandet».
- Purret på Åmot kommune angående brevet som ble sendt til dem for 5 uker siden. Det gjaldt blant annet kommunens håndtering av rusproblematikken på Rena.
- Skrevet ferdig resolusjonen om virtuell mobilitet og meldt det opp som sak til SST og PM.
- Hatt et uformell møte med den nye administrerende direktøren for Studentsamskipnaden i Innlandet. Snakket om viktigheten av samarbeid mellom kommune, studentsamskipnad og institusjon for å dekke studenters behov.
- Planlegger seminar og workshop i samarbeid med Studentsamskipnaden i Innlandet for utarbeidelsen av deres nye strategi. Blir mest sannsynlig overnatting hvor man er der lunsj til lunsj dagen etter. Tidspunkt kommer vi frem til i løpet av uken. Det er fortsatt innafor å melde sin interesse :)
- NOKUT-tilsynet er snart og vi tar kontakt med representanter fra parlamentet og studentrådene som skal snakke med NOKUT når de kommer. Vi får også oversendt informasjon fra Stine Grønvold og Svein Foss på hvem de velger som representanter på de andre kategoriene.
- Samarbeidsavtalen med Studentsamskipnaden i Innlandet er snart klar til å signeres, og vi ser oss fornøyd med innholdet som står der.
- Videre har arbeidsutvalget lagt en handlingsplan som tar for seg alle måneder i året 2019. Dette for å følge budsjett og regnskapsåret, og ikke valgperioden. Det skal også være et behjelpelig verktøy for påtroppende AU etter sommeren, da det står hva som bør gjøres når.
- Har også hatt kontordag på Evenstad siden sist og hatt medarbeidersamtale med Peder.
- Som delegasjonsleder til LMNSO 2019 har jeg produsert og sendt ut spørsmål som delegasjonen ønsket å stille kandidatene som stilte til Arbeidsutvalget. Det er

også i tankene å planlegge en samling til for å ha en siste møte med delegasjonen før selve landsmøte.

- Har vært i en uformell samtale med Velferdstingene i Norge for å få innspill på hva man bør finne på med samfunnene. Studentsamfunnene har et ønske om å få et sentralt organ. Det var fra initiativ fra samfunnene at møtet tok sted, og vi fikk mange gode innspill på saken. Det kom også frem at det er flere aspekter ved saken blant annet finansiering, sentralt organ for samfunnene, semesteravgift, styrerepresentanter i SINN-styret som må diskuteres i samme slengen. Så dette er potensielt en sak som trenger en tydelig utredning og saksgang.

Er gøy å være engasjert om dagen i alle fall!

Sentralstyret:

Elverum:

Studentrådsleder blir med som representant under NOKUT-besøk.

Studentrådet samarbeider med servicesenteret (resepsjonen), om ofte stilte spørsmål rundt skolestart som kan inkluderes i Studentblekka (profilering/informasjon til nye studenter).

Studentrådet blir med over påske og bistår i profilering av Vilmer, bedrift som legger til rette for at personer kan frivillig engasjere seg for beboere på sykehjem.

Studentrådsleder bistår i en sak angående student som står i fare for å miste studierett.

Evenstad:

Hatt møte med kommunen

NOKUT besøk 9.april

Valg av leder og nestleder i studentrådet

Blæstad:

Vi har studentrådsmøte samtidig med parlamentsmøtet. Hovedsak på dette møtet er valg og vi er spente på om noen kommer til å stille som leder. Heldigvis har vi fått inn et kandidatur til nestleder.

Ellers er det mye spennende på gang i forbindelse med Blæstad-saken og revidering av studieprogrammer. Instituttleder har bedt om at det kalles inn til et ekstraordinært studentrådsmøte hvor fakultetsledelen vil orientere (og motta innspill) om hvordan framtidens studieprogram innen jordbruk skal bli.

Lite tyder på at Evenstad-alternativet lengre er aktuelt, men det er fortsatt uvisst hvordan utdanningstilbudet kommer til å bli dersom vi skal fortsette på Blæstad. Det som er sikkert er at siste ord er ikke sagt i denne saken.

Lillehammer:

Orienteringer fra Lillehammer

Vi har hatt studentrådsmøte med valg og valgt følgende til leder og nestleder for skoleåret 2019/2020:

- Leder: Emily Johansson (gjenvalg)
- Nestleder: Magnus Kleiven

Utover det ble det også diskutert mye om Grønn INN, parkeringsplasser og –avgifter på høghskolen, og fadderuka 2019.

Vi har også markert at resolusjonene som PM vedtok på forrige møte. På denne standen feiret vi at resolusjonene som ble skrevet etter innspill fra Studentrådet på Lillehammer. Slik at studentene på Lillehammer får informasjon om politikken vi i StInn faktisk vedtar og jobber for. Vi ble møtt med veldig positiv respons og mange studenter ble også overrasket over at disse tingene var noe vi hadde skrevet resolusjoner om, slik at vi nå skal jobbe for dem. De trodde dette var noe som allerede var på plass.

Rena:

Studivestedsutvalgsmøte- fadderuka, KickStart
Valg av leder og nestleder forberedende til 10.april
Samarbeid med samfunnet

Hamar:

På Hamar har vi mens Mari leser dette studentrådsmøte. Siden forrige parlamentsmøte har vi avholdt «speed friending» to ganger, som en del av vårt fokus på ensomhet i studentmassen. Vi jobber med promotering av Facebooksiden vår, og skal avholde konkurranse til påske hvis hensikt er å informere om StInns virksomhet. Vi jobber for øyeblikket med en sak om retningslinjer for pensumlister, og vurderer om dette er en sak å ta videre til parlamentet i form av en resolusjon. Ellers har innmeldte saker som vanlig gått mye på problemer med informasjonsflyt og luftkvalitet i byggene.

Til Parlamentet, fra SST:

Vi ønsker å presentere alle kommentarer til alle innstilte saker der vi har det i parlamentsmøtet. Slik at parlamentet kan få bredere forståelse for innstillingene vi har gjort i sakspapirene.

Høgskolestyret: Dokumenter etterspørres, disse vil bli lagt ut i Facebook-gruppa for Parlamentet

Møte 12.03

årsrapporter LMU, klagenemnd, skikkethetsnemnda

Nye språkpolitiske retningslinjer, nytt valgreglement for valg til høgskolestyret og prolongering av viserektor

SINN: Erik Ulatei, ett styremøte, første til ny direktør
Semesteravgiften økes til 495 □ KD har godkjent søknaden til SINN
Evaluering av året

Dersom dere kjenner noen som er interessert i SINN styret verv, få de til å stille, anbefales

KK:AU møte på Hamar, OU møter, revidert og utarbeidet nytt årshjul for STINN på bestilling fra AU, ellers andre mindre saker

VK: Tar orientering i saken til VK om valg og den prosessen.

Utdanningsutvalget: Studiebarometeret oppfølging, kurs i Canvas for ansatte, kvalitetskonferanse på Hamar, studieplaner, bacheloroppgave i pedagogikk på Lillehammer; kvalitetssystemet, nokut besøke – deltakerlister osv, åpen dag i Høgskolen, skype som verktøy ved muntlig eksamen, fusk og plagiering
Nasjonal studentpolitikk: LM NSO i Tønsberg torsdag til søndag, velge ny ledelse i NSO, øke studiestøtte, oppfordring til å følge med på student.no slik at valg og annet arbeid på NSO kan fanges opp av Parlamentet.

28.2

Oppfølging Studiebarometeret
Universell utforming kurs

Kvalitetskonferanse 15. mai 2019 på Campus Hamar. v/leder UH-ped Yngve Nordkvælle

Nye studieplaner i Spesped, naturfag 17 og 5-10 og resten av TV-skolen og Ba-oppgave pedagogikk

28.3

2/19 Kvalitetssystemet - Status for studieprogramutvalg 20
3/19 Forberedelse til NOKUTs tilsynsbesøk - Program for besøket med utkast til deltakerliste 21

4/19 Åpen dag ved Høgskolen i Innlandet 2019 22

7/19 Vitenskapelige ansattes tilgang til studentenes karakterer 27

8/19 Skype som verktøy ved muntlig eksamen. 30

9/19 Åpen arkivering av bacheloroppgaver 31

10/19 Fusk og plagiering

Sak nr PM19/20

Gjelder: Orientering om tilsyn fra NOKUT

Parlamentet orienteres lett om innholdet i vedleggene til saken, det åpnes for spørsmål og svar etter orienteringen.

Vedtak:

Parlamentet tar orienteringen til etterretning

Sak nr: PM19/21

Gjelder: Status på kampsakene

Hver kampsak får 2 minutter til fremlegging av saken, også er det åpent for spørsmål etterpå.

Studentrepresentasjon på alle nivå

Fakultetsråd: 2 studentrepresentanter velges i juni, utlyser stillingene etter påske
Dersom dere som parlament eller studenter oppdager at det eksisterer organ hvor studenter ikke er representert, meld fra til Mailèn

Være en aktiv del av opprettelsen av studentombud

Plasseres innunder HR seksjonen,
Hva slags mandat finnes rundt om på studentombud? HINN tar utgangspunkt i NOR sitt eksempel.

Observatørplass i LMU → Bistå i opplæring av studenttillitsvalgte i forhold til lovverk osv.

SPØRSMÅLSUTVEKSLING

Innføre automatisk tilbakemelding ved eksamen og obligatoriske oppgaver

- Har ikke skjedd så mye siden sist PM, dette er en tung og lang sak å jobbe med.

Sensorveiledning av høy kvalitet til alle studenter ved alle eksamener.

Sensor er strengere bundet av sensorveiledningen, for å sikre mer uniform sensur

Ikke skjedd så mye med denne saken heller siden sist PM, grunnet prioriteringer.

Forbedre psykisk helse i studentmassen,

med fokus på ensomhet blant studentene, og alkoholfrie arrangementer

Møter med kommuner, SINN, presentere nødvendigheten av å skape noe for studentene slik at man forebygger studenters helse og hverdag.

Forslag til vedtak:

01: Parlamentet tar orienteringene til etterretning

Vedtak:

Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent.

Sak nr: PM19/30

Gjelder: Kommende valg og rekruttering

Valgkomiteen orienterer Parlamentet om hvordan valgprosessen er tenkt utført:

Frister og anbefalinger til Parlamentet i forbindelse med valgene til Arbeidsutvalget, Kontrollkomiteen, Valgkomiteen og Styret i Studentsamskipnaden i Innlandet, 23. Mai 2019.

Senest 8. April: Rekrutteringsarbeidet starter og vervene utlyses gjennom StInn.no og andre kanaler som sees som hensiktsmessige av Arbeidsutvalget. Valget anses som åpnet i det informasjonen har blitt publisert på Stinn.no.

Frister og datoer for kandidater til Arbeidsutvalget:

- Frist for å stille slik at man blir vurdert av Valgkomiteen: tirsdag 30. April, kl. 23:59. Alle som stiller må sende en mail med et utfylt kandidatskjema og portrettbilde dersom de skal bli vurdert av Valgkomiteen.
- Dagen etter, onsdag 1. Mai, kl. 18:00 vil kandidatene bli tilsendt oppgaver som skal leveres til Valgkomiteen innen søndag 5. Mai, 23:59.
- Mellom 6. Og 12. Mai vil Valgkomiteen gjennomføre intervjuer med kandidatene.
- 16. Mai, kl. 18:00 vil Valgkomiteens innstilling publiseres på Stinn.no.

For gjennomføringen av valget til Arbeidsutvalget anbefaler Valgkomiteen følgende:

- At taletiden for valgtaler settes til 5 minutter.
- At det åpnes for opptil 5 like spørsmål som stilles til hver kandidat som får svare med en taletid på 1 minutt per spørsmål. Ordstyrer velger hvilke spørsmål som skal besvares av kandidatene.
- At parlamentet unngår å lukke møtet for å diskutere kandidatene.
- At valget gjennomføres skriftlig og anonymt ved hjelp av digitale løsninger, fastsatt og moderert av organisasjonskonsulentene.

Frister og datoer for kandidater til Kontrollkomiteen, Valgkomiteen og Styret i Studentsamskipnaden i Innlandet:

- Frist for å stille slik at man blir vurdert av Valgkomiteen: tirsdag 30. April, kl. 23:59. Alle som stiller må sende en mail med et utfylt kandidatskjema og portrettbilde dersom de skal bli vurdert av Valgkomiteen.
- Mellom 1. Og 12. Mai vil Valgkomiteen gjennomføre intervjuer med kandidatene.
- 16. Mai, kl. 18:00 vil Valgkomiteens innstilling publiseres på Stinn.no.

For gjennomføringen av valgene til Kontrollkomiteen, Valgkomiteen og Styret i Studentsamskipnaden i Innlandet anbefaler Valgkomiteen følgende:

- At taletiden for valgtaler settes til 3 minutter.
- At det åpnes for opptil 3 like spørsmål som stilles til hver kandidat som får svare med en taletid på 1 minutt per spørsmål. Ordstyrer velger hvilke spørsmål som skal besvares av kandidatene.
- At parlamentet unngår å lukke møtet for å diskutere kandidatene.
- At valget gjennomføres skriftlig og anonymt ved hjelp av digitale løsninger, fastsatt og moderert av organisasjonskonsulentene.

Torsdag 23. Mai: Valgene gjennomføres under Parlamentsmøte 3. Siste frist for å fremme eller trekke sitt kandidatur settes til åpningen av saken om valg. Valgkomiteen anbefaler at valget gjennomføres i henhold til valgreglementet.

Forslag til vedtak:

01: Parlamentet tar orienteringen til etterretning

Vedtak:

Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent.

Sak nr PM19/09

Gjelder: Formøte for Parlamentet

Forslag til vedtak:

01. Parlamentet vedtar rutiner for formøter for parlamentsmøter inkludert de enkeltstående endringsforslagene: 5 for 7 mot 6 avholdende
02. Medlemmene på studentrådsstyret har møterett: 13 for 2 mot 3 avholdende
03. Arbeidsutvalget har også møterett, spesielt studiestedsoppfølger: 11 for 2 mot 5 avholdende
04. Alle hoved- og varadelegater har møterett: 11 for 4 mot 3 avholdende

Vedtak til helhetlig forslag:

Forslag 01 falt

Protokolltilførsel:

Emily orienterer om hvorfor SST er både for og imot:

Det var flere kommentarer til hvorfor 3 av oss avviste forslag til vedtak:

- Føler ikke at hovedproblemet er at personer ikke har hatt mulighet å diskutere saken. Men lest og satt seg inn i sakene som skal bli behandlet av PM
- Er veldig positiv til at det arrangeres formøter, men synes rutinene som skal vedtas er for strenge og legger opp til at det er noe som pålegges parlamentsdelegater og medlemmer av både AU og Studentrådsstyret. Hvis dette skal pålegges, så må det endres i vedtektene også. Skal sende inn endringsforslag også med å endre fra «hvem skal inviteres» til «møterett», slik at det ikke kan oppfattes som møteplikt og obligatorisk for noen.
- Grunnen er fordi jeg føler det er feil å vedta rutiner for formøte når det ikke er vedtatt at vi skal ha formøter.

Har sendt inn endringsforslag til Parlamentet på denne saken

Syns det blir feil å vedta rutiner for formøter når det ikke er vedtatt at det skal være formøter.

Til oppklaring fra Bård under spørsmålsutveksling:

Varadelegater blir mer involverte, skal være system, men ikke et formelt møte.

Protokoll og lignende behøver for eksempel ikke føres.

Parlamentet stiller spørsmål til forslaget i forhold til hvor uformelle disse møtene skal være, og om det ikke heller er en mulighet til at hvert enkelt studiested kan implementere dette, uten at det er føringer for formøter til Parlamentsmøtene.

Det er kommet inn forslag på at innlegg kortes ned til 1 minutt og replikk til 30 sekunder: Parlamentet støtter dette

NERE: Kan alle «skal» i forslaget endres til «bør» og kan det kjøres en prøvevotering på dette:

Tellekorps: 8 for- 8 mot - 2 avholdende

Dersom PM ønsker andre rutiner enn det som er foreslått, send en bestilling med klare føringer til AU slik at de kan utarbeide noe som skal brukes. Eller benytt dere av muligheten til å sende inn endringsforslag til denne saken.

Kan ikke alle studiesteder prøve å gjennomføre dette her til neste gang, uten at vi implenterer dette nå.

Sak nr PM19/22

Gjelder: Resolusjon om Læringsmiljø

Forslag:

01. Parlamentet vedtar «Resolusjon om deltagelse i forelesninger» 1 for 11 mot 6 avholdende

02. Parlamentet vedtar «Resolusjon om temperatur og luftkvalitet» 0 for 11 mot 7 avholdende

03. Parlamentet vedtar «Resolusjon om det fysiske læringsmiljøet i lokaler» 0 for 11 mot 7 avholdende

04. Vi vedtar intensjonen som ligger i forslaget inntil videre. Torun sammen med en fra AU og evt. noen som ønsker å hjelpe vil videreutvikle og revidere det foreliggende forslaget. Resolusjonen behandles igjen på neste parlamentsmøte. Enstemmig vedtatt

05. TILLEGG: Luftkvalitet og temperatur i spesialrom burde kunne bli regulert manuelt av egne temperatursystem, og ikke sammenhengende med skolebyggets system, som da for eksempel musikkstudioer og oppbevaringsrom for utstyr. 17 for 0 mot 1 avholdende

Innstilling fra SST

Avvist grunnet at helheten ikke er god nok.

Kommentar til innstilling

Vi er veldig positive til budskapet og synes disse er viktige, men synes resolusjonene burde vært bedre skrevet med tanke på språklig formulering og profesjonalitet. Vi ser derfor at resolusjonene ikke kan bedres med noen få endringsforslag, slik de tre resolusjonene som ble behandlet på forrige PM. Av den grunn ser vi nødvendigheten for en helhetlig omskrivning av alle tre resolusjonene.

Sak nr PM19/23

Gjelder: Resolusjon om virtuell mobilitet

Forslag til vedtak:

01: Parlamentet vedtar resolusjon om virtuell mobilitet.

Vedtak:

Forslag til vedtak ble vedtatt med stemmetallene 14 for, 0 mot, 4 avholdende.

Sak nr PM19/04

Gjelder: Resolusjon om avkolonialisering av høyere utdanning

Forslag til vedtak:

01: Parlamentet vedtar resolusjonen

Vedtak:

Forslag til vedtak ble vedtatt med stemmetallene 17 for, 1 mot.

Sak nr PM-19/25

Gjelder: Revidering av vedtektene, andregangsbehandling

Forslag til vedtak:

01: Parlamentet andregangsbehandler endringsforslagene på vedtektene.

Vedtak:

Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent.

Sak nr PM 19/26

Gjelder: Revidering av økonomireglementet

Forslag til vedtak/innstilling:

01. Parlamentet reviderer økonomireglementet

Saksfremlegg:

Det har kommet inn forslag til å endre økonomireglementet. Vedlagte forslagene forklarer nærmere hva hver endring innebærer.

Vedlegg:

Endringsforslag til økonomireglementet 01

Endringsforslag til økonomireglementet 02

01 og 02 i bolck da de er likelydige

Enstemmig vedtatt

Endringsforslag til økonomireglementet 03

1 for 10 mot 7 avholdende

Endringsforslag til økonomireglementet 04

15 for 1 mot 2 avholdende

Endringsforslag til økonomireglementet 05

Realitetsbehandles ikke: 16 for 2 avholdende

Endringsforslag til økonomireglementet 06

16 for 2 avholdende

Endringsforslag til økonomireglementet 07

Enstemmig vedtatt

Endringsforslag til økonomireglementet 08

Endringsforslag til økonomireglementet 09

08 og 09 tas i bolck da det må fjernes to steder i et dokument og ikke bare et sted

Enstemmig vedtatt

Forslag til vedtak for helhet:

Forslag til vedtak er at Parlamentet stemmer over helheten i bolck:

Vedtak

Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt

Protokollmerknad:

Forslag om å åpne saken, forslag falt da det ikke var kvalifisert flertall

Sak nr PM19/27

Gjelder: OU-prosjektet

Forslag til vedtak/innstilling:

01. Parlamentet vedtar at OU-prosjektet skal vare 2 år.

Resterende forslag:

02. Parlamentet vedtar at OU-prosjektet skal vare 1 år.

03. Parlamentet vedtar at OU-prosjektet skal vare 1,5 år.

04. Parlamentet vedtar at OU-prosjektet skal vare i max 2 år til og dermed ha en totaltid på max 2,5 år. OU-prosjektet skal dermed avsluttes før skoleåret 2020/2021 er over.

Vedtak:

Forslag 01 ble enstemmig vedtatt, resterende forslag falt til fordel for forslag 01.

Sak nr PM52/18

Gjelder: Behandling av rammebudsjettet

Forslag til vedtak/innstilling:

01. Parlamentet vedtar å revidere rammebudsjettet 2019 og innvilger 40 000kr til ramme K5 øremerket OU-prosjektet. Forslag falt ved stemmeantall 16 for, 2 mot

02. . Parlamentet vedtar å revidere rammebudsjettet 2019 og innvilger 40 000kr til ramme K5 øremerket OU-Prosjektet. Gitt at NSO velger å støtte deler av prosjektet vil StInn supplere resterende beløp opp til kr 40 000. For 14 Mot 4

03. Parlamentet vedtar å sette over 40 000 kroner fra K8 budsjettpost 6895 investeringer til ramme K5, øremerket til OU-prosjektet. Faller fordi forslag 2 er vedtatt

Vedtak:

Forslag 03 faller til fordel for forslag 02

Sak nr PM19/28

Gjelder: Søknad om støtte fra NSO frifond

Forslag til vedtak:

Parlamentet gir leder i Stinn fullmakt til å sende søknad til NSO frifond om støtte på kroner 50.000,- for gjennomføring av seminarer

Vedtak:

Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent.

Sak nr PM 19/29

Gjelder: Internasjonalisering

Forslag til vedtak/innstilling:

01. Den engelske oversettelsen «StInn – Inland Students' Union» for navnet Studentorganisasjonen i Innlandet vedtas.
 02. StInn – Studentorganisasjonen i Innlandet blir StInn – Inland students' organisation
 03. The Student Democracy of Inland
 04. Innlandet Student Organization
 05. StInn – Student Democracy in Innlandet
 06. StInn – Student Organization in Innlandet
 07. StInn – Student Democracy in Inland
 08. StInn – Student Organization in Inland
 09. The Student Union of Inland
 10. Parlamentet ønsker at diskusjonen tas til etterretning, men at man ikke vedtar noe før neste parlamentsmøte
 11. saken utsettes
- 10 for, 7 mot, 1 avholdende

Bakgrunn:

Da én av mine fokusområdet er internasjonalisering holder jeg på å utarbeide videre begrepshåndboka. I denne mangler det blant annet en engelsk versjon av ordet «StInn – studentorganisasjonen i Innlandet». Jeg la ut en meningsmåling på Facebook for å innhente innspill som jeg videre både tar med inn i AU, SST og til slutt PM. Da AU møte er før SST møte, men etter fristen tas «innstillingen» til AU videre med inn til SST.

Følgende forslag har kommet inn:

- Inland Students' Union
- Innlandet Student Organization
- The Student Organization in Inland
- Norwegian student union Inland
- The Student Organization of Innlandet
- StInn, The Inland Norway Students Union
- StInn – The Student Union of Innlandet
- StInn – Inland Students' Union
- StInn – Innlandet Students' Union
- Innlandet Students' Union

Protokollmerknad:

Her er protokollen mangelfull da Bård Ræstad gjennomførte denne saken altfor raskt for forsamlingen og protokollfører, og snakket om fra ordstyrerbordet å sende ut noe på mail til Parlamentet etter møtet.

Sak nr PM 19/31

Gjelder: Revidering av organisatorisk strategiplan

01. Parlamentet vedtar Organisatorisk strategiplan 16 for 2 avholdende
 02. Det er gode kontaktpunkter mellom alle ledd i organisasjonen
- 12 For 1 mot 5 avholdende

03. Studentorganisasjonen i Innlandet (StInn) er Høgskolen i Innlandets studentdemokrati. StInn skal jobbe for å fremme studentenes meninger og synspunkter ovenfor høgskolen, Studentsamskipnaden i Innlandet (SINN), vertskommuner og andre interessenter.

For å kunne gjennomføre dette er det viktig å ha et engasjerende og proaktivt studentdemokrati.

16 for 2 avholdende

04. Det er gode kontaktpunkter mellom de eksterne aktørene og Studentorganisasjonen i Innlandet.

11 for 4 mot 3 avholdende

Lillehammer 14.05.19

Mari Karenersen



Dag E. Fredriksen
Delegat Lillehammer



Bendik Eversen
Delegat Lillehammer